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ZAPISNIK 

SA 35. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

35. sjednica VMO Orehovica održana je 27. rujna 2022. (utorak) s početkom u 16:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice VMO Orehovica od 6.7.2022. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
 

1 Realizacija komunalnih prioriteta za MO Orehovica za 2022. – informacija nakon 
obilaska terena 

2 Razmatranje i dogovor oko realizacije programske aktivnosti Izbor najljepše okućnice   
3 Izmjena financijskog plana za razdoblje od 2023.-2025. – razmatranje 
4 Razno  

4.1.razmatranje zahtjeva građana 
4.2.razmatranje programske aktivnosti Ekološka akcija 
 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 



  

 
 
 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća Ružica Balaban upoznala je nazočne s obilaskom terena vezano za 
komunalne prioritete za 2022. godinu. 
Teren je, osim predsjednice Vijeća obišla i tajnica MO, djelatnica Rijeka plusa i izvođači firme 
Guste zidine a radi realizacije slijedećih komunalnih prioriteta za 2022. godinu:  

 Uređenje kolnika u ulici Put pod Rebar od kućnog broja 6 prema kraju ulice  u iznosu od   
55.000,00 kn 

 Uređenje kolnika u Ulici Put pod Rebar – južni krak od početka ulice prema ambulanti za 
terapeutsko jahanje  u iznosu od 74.000,00 kn 

Tijekom obilaska je utvrđena potreba mještana, da se ulica Put pod Rebar od kućnog broja 6 
asfaltira u većem obimu od planiranog odnosno da se kolnik uredi u cijelosti, za što će nedostajati 
sredstava. Na navedenoj dionici nalazi se veći broj OPG-ova, i asfaltiranje kolnika je zaista 
neophodno.  
Vijeće se slaže da se, ukoliko bude potrebno za realizaciju navedenog zahvata, sredstva prebace 
iz stavke „Uređenje kolnika u Ulici Put pod Rebar - južni krak od početka ulice prema ambulanti za 
terapeutsko jahanje“ u gore navedenu stavku ulice Put pod Rebar kod kbr. 6 kako bi se zahvat 
realizirao u cijelosti.  
Ukoliko preostane sredstava, stavka uređenja kolnika prema Pegazu bi se realizirala djelomično.   
Predsjednica je mišljenja da bi bilo najbolje dogovoriti sastanak kod direktora Smojvera i 
porazgovarati o navedenom.  
 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica jednoglasno je podržalo prijedlog predsjednice a tajnica će 
dogovoriti sastanak kod direktora Smojvera, TD Rijeka plus d.o.o..  
 
AD 2 
 
Kako je već i dogovoreno na prošlim sjednicama, realizacija planiranog programa Birajmo naljepšu 
okućnicu, održat će se početkom listopada. 
Tajnica je zaprimila 10 prijava mještana Orehovice što je dovoljno za organizaciju programa.  
Predsjednica Vijeća Ružica Balaban predlaže da se uz poklon bon svim učesnicima u akciji, 
dodijeli i slatki poklon u sklopu planiranih sredstava na poziciji reprezentacija. 
Poklon bonovi u iznosu od 280,00 kuna namijenjeni za kupnju cvijeća i ostalih artikala za vrt i 
balkon učesnici mogu iskoristiti u vrtnom centru na Viškovu, NS AGRO TRADE d.o.o., zaključno 
do 18. listopada 2022. godine. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno je podržalo.  
 
 
AD 3 
 
Vezano za izmjenu financijskog plana za razdoblje od 2023.-2025. odnosno umanjenje koje je 
tajnica proslijedila Vijeću na razmatranje temeljem dobivenog materijala Odjela za financije i 
Direkcije za mjesnu samoupravu,  
 
zaključeno je da Vijeće ne podržava promjenu odnosno smanjenje financijskog plana i 
programskih aktivnosti za 2023. godinu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
AD 4 
 
4.1. 
Nazočni su razmotrili dopise (zahtjeve) mještana kako slijedi:  

 Vezano za problem parkiranja u ulici Dragutina Tomića 13, stranka se Vijeću obratila da se 
preko puta privatne garaže u navedenoj ulici iscrta znak zabrane parkiranja budući da 
parkirani automobili onemogućavaju ulaz i izlaz iz garaže te je Vijeće zamolbu proslijedilo 
prema Rijeka plusu, na razmatranje, 

 zaprimljen je i zahtjev mještana  vezano za borove koji vise nad cestom u ulici Balde Fućka 
62 i predstavljaju potencijalnu opasnost a zahtjev je upućen prema nadležnima u 
Komunalnom redarstvu. 

 Vijeću se obratio mještanin vezano za proširenje rasvjete u ulici Put pod Rebar kbr. 26. 
Budući da se zahtjevi za proširenje rasvjete svrstavaju u komunalne prioritete mještaninu je 
tako i predloženo. 

 
Zaključak: 

 Budući da Vijeće još nije primilo odgovor od TD Rijeka plus, koji su nadležni i stručni 
za navedeno, po primitku odgovora upoznat će obje strane,  

 Kada se zaprimi odgovor nadležnih, s istim će se upoznati stranka,  
 Stranci će se ponovo proslijediti odgovor da se s prijedlogom obrati u vrijeme 

zaprimanja prijedloga komunalnih prioriteta.  
 
4.2.  
Predsjednica Vijeća naglasila je kako bi prema planu programskih aktivnosti trebalo organizirati 
eko akciju.  
Istaknula je kako će kontaktirati djelatnike Područne škole Orehovica s kojom je Vijeće prošle 
godine i organiziralo akciju te pokušati dogovorili istu s čime će se naknadno upoznati Vijeće. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
 
 
Predsjednica Vijeća je naglasila i problem košnje koja bi se trebala urgirati obzirom na loše 
vremenske uvjete.  
 
 

 Sjednica je završila u 18:00 sati.  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
 

        Predsjednica VMO Orehovica: 
      Ružica Balaban 

   


